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 Tid Tisdagen den 23 november kl. 17:30 – 17:53 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 
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Måndagen den 29 november 2021  

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) 

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Alexander Ojanne (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

 

Ersättare:  

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Joel Forsberg (MP)  

Nahman Hanna (S) 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Lina Lindfors (V) 

 

 
 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), avdelningschef Robert 

Sköld, ekonomichef Susanne Olsson, nämndsekreterare Marie 

Norrberg. 
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§ 9. 
Övrigt 
 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelser: 
 
Skrivelse om ekonomiska kalkyler och samverkan 
Den Blå-gröna majoriteten har som ambition att nya 
idrottsanläggningar ska byggas av privata aktörer och att staden 
sedan hyr på långtidskontrakt. Erfarenhetsmässigt vet vi att det 
inte är ovanligt att det i slutändan blir en dålig affär för 
skattebetalarna med denna typ av långtidsavtal. En rapport från 
Kommuninvest visade också nyligen att om man ställer äga-och 
hyra-alternativen mot varandra så finns det tydliga ekonomiska 
motiv att välja äga-alternativet. 
 
På idrottsnämnden, 2021-09-28 slöt nämnden ett 
samverkansavtal för en ny idrottshall i  
Slakthusområdet med Svenska studenthus Holding 1 AB. I 
underlaget till ärendet fanns i princip ingen information om 
huruvida det är en bättre affär att hyra på ett långtidskontrakt 
jämfört med att själva bygga en idrottshall.  Däremot anges att i 
nästa steg ska staden förhandla fram hyresvillkor med bolaget.  
 
Vi önskar att på kommande nämndsammanträden erhålla en 
redovisning av: 

1. Vilka ekonomiska bedömningar och överväganden som 
görs innan denna typ av samverkansavtal ingås.  

2. Vilka ekonomiska kalkyler som gjorts i detta enskilda 
ärende.  

3. Vad kostnader bedöms bli jämfört med att staden själv 
bygger och driver anläggningen.  

4. En redovisning av vilka handlingsalternativ som staden 
har om kommande förhandlingar om hyresvillkor med 
bolaget visar att hyra-alternativet är väsentligt sämre ur 
ekonomisk synvinkel jämfört med äga-alternativet. 

 
 
Skrivelse om Lisebergs bollplan 
Lisbergs bollplan i Östberga har idag inga omklädningsrum och 
saknar därför möjligheter för barn och ungdomar att byta om. 
Trots detta så spelar Östberga City på planen och driver sin 
verksamhet efter de förutsättningar som finns, där ungdomarna 
idag tyvärr är hänvisade till att byta om i buskagen, bilar eller 
bakom handdukar. Östberga är ett område där idrotten är viktig 
och idrottsrörelsen möjligheter att attrahera ungdomar till motion 
hänger också ihop med hur anläggningen är beskaffad. Enligt 
planeringsenheten vid idrottsförvaltningen så ligger 
möjligheterna att tillskapa omklädningsrum, klubbutrymme och 
en servicebyggnad i linje med förvaltningens uppdrag att 
förbättra möjligheterna att byta om vid stora fotbollsplaner. 
 
Mot bakgrund av detta vill vi ställa följande fråga till 
förvaltningen: 
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1. Vad skulle det kosta att anlägga omklädningsrum, 
klubbutrymme och servicebyggnad på Lisebergs 
bollplan? 

2. Hur lång tid skulle ett uppförande ta, givet att det fanns 
ekonomiskt utrymme för uppförandet? 

 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelserna till förvaltningen 
för beredande. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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